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Interpelacja 

w sprawie stworzenia wybiegu dla psów w okolicach os. Warszawskiego. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Otrzymałem informację od mieszkańca  os. Warszawskiego o dyskusji jaka toczy się                    

w mediach społecznościowych w sprawie stworzenia wybiegu dla psów w okolicach os. 

Warszawskiego. Mieszkańcy zwracają uwagę na potrzebę realizacji takiej  społecznej 

inwestycji w niedalekiej odległości od miejsca zamieszkania.  

W związku z powyższym: 

Proszę o analizę możliwości wyznaczenia wybiegu w Parku Tysiąclecia. To miejsce w sposób 

naturalny nadaje się do realizacji takiego przedsięwzięcia.  Dotychczasowe doświadczenia 

związane  z tworzeniem wybiegów dla psów wskazują, że  mieszkańcy bardzo chętnie 

korzystają z możliwości bezpiecznego wyprowadzenia swoich pupili do miejsc, w których 

zwierzęta mogą skorzystać z wybiegów.  

 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski 

Radny Miasta Poznania 


